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A Miskolci Egyetemen több napos evangelizációt szerveztünk. Nekem személyesen nagy 
élmény volt hallani Dányi Zoltán református lelkész szavait a párválasztásról! Nagyon 
érdekes volt, hogy a társkeresést és az ebbol alakuló házasság folyamatát a Bibliából jól 
ismert Éva teremtése történettel állította párhuzamba Zoli. Ismét elgondolkodhattam, 
ahogyan Ádám is szólt: „Nem jó az embernek egyedül lenni.” Jó volt ismét hallani a 
megerosíto szavakat, hogy mennyire fontos, hogy életem ezen a területén is engedjem 
egészen Istent munkálkodni, hinni az O gondviselo szeretetében, és így imádkozni 
„Kérlek Uram, Te adj társat nekem!” 
 
Arra a kérdésre is sikerült választ kapni, hogy a társamat, akit Isten nekem ajándékoz, 
hogyan tudom helyesen szeretni. Helyesen ot Isten segítségével és Kegyelmével 
szerethetem, eloször Istenre, majd a kedvesemre nézve, hogy helyes legyen a sorrend, 
és így a társam felé is a szeretetem sokkal több lehet, hiszen bár ketten vagyunk, 
szemünket az égre emelve, mégis hárman! Nekem ebbol az eloadásból ezek a 
gondolatok jelentettek a legtöbbet! 
 
Nagy élmény volt úgy gondolom nem csak nekem, de a többieknek is Gus Eyre eloadása! 
A remek zene mellett egy nagyon szép képekbol álló diavetítésnek is a részese lehettem! 
Jó volt figyelni a vidáman gitározó, keresztény country zenész szívébol felfakadó mély 
gondolatokra, amelynek az összegzése talán ez lehet: az élet több mint a zene, a pompa, 
a pénz, a csillogás, és a gazdagság. Krisztus az életemben az igazi boldogság! Nagyon 
érdekes volt Gus bizonyságtételét hallgatni! Elmondta, hogy belole, aki nyugtalan szívu 
bolyongó zenész volt, és aki sokáig kereste az igazi örömöt, boldog csak akkor lett, 
amikor befogadta életébe Krisztust, az Istent! Isten életalakító Kegyelmébol pedig Gus 
megtért, és evangelizáló country gitáros lett. Immár 25 éve járja a világot, és sok helyen 
tesz tanúságot Jézusról és Isten szeretetérol. 
 
Bízom benne, hogy ezek az evangelizációs alkalmak nemcsak nekem adtak örömöt, 
hanem, a többi kereso fiatal szívét is megérintették, azokét, akik még nem hallottak 
Jézusról. 
 
Úgy gondolom, ha már csak egy ember lelkét is megérintette valamelyik program, 
megérte! Nagyon örülök, hogy részese lehettem ennek az evangelizációs hétnek, és hála 
legyen az Úrnak érte. 
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